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SP afdeling Arnhem 

Dovenetellaan 55  

6841 EB Arnhem 

 

Bestuur SP Arnhem  

arnhem@sp.nl  

voorzitter:  

Diana Kummeling  

06-18963495  

 

Fractie SP Arnhem  

fractie.sp@arnhem.nl 

voorzitter: Cris Lenting 

c.lenting@arnhem.nl 

 

Wethouders 

Gerrie Elfrink 

g.elfrink@arnhem.nl 

Alex Mink  

a.mink@arnhem.nl  

 

Hulpdienst 

Telefonisch: 

ma-vrij tot 21:00 uur  

06-33310103 

 

Website SP Arnhem 

http:// arnhem.sp.nl 
webmasterarnhem@sp.nl  

 

Bank 
NL90 RABO 0159997607  

t.n.v. SP Arnhem 

 

Tribunebezorging 

arnhem@sp.nl 

 

Opmaak LinksAf  

Mathijs Gijsbers  

 

Kopij inzenden 

voor 1 december aan 

arnhem@sp.nl 

 

Wijzigingen  

Adres, mail, of telefoon 

gewijzigd? Geef het 

ons door via 

arnhem@sp.nl 

 

CHRISTENUNIE NIEUWE COALITIEPARTNER 

D66, SP, CDA en ChristenUnie hebben een akkoord bereikt over een nieuwe 

coalitie. Het bestaande coalitieakkoord “Met de stad” is hiervoor het vertrekpunt. Op 

diverse thema's zijn nieuwe beleidsvoornemens vastgelegd en er is een aantal 

nadere afspraken gemaakt voor de rest van de raadsperiode tot de 

gemeenteraadsverkiezing in 2018. De ChristenUnie zal haar kandidaat-wethouder 

bekend maken. Beëdiging van de nieuwe wethouder is voorzien in de 

raadsvergadering van 30 november a.s. Het akkoord bevat de volgende onderdelen: 

 

Vechtscheidingen, alcohol en prostitutie 

Een vechtscheiding kan grote impact hebben op het leven van kinderen. De coalitie 

vindt het belangrijk om daar aandacht aan te besteden. Daarom is afgesproken 

nogmaals een conferentie over dit thema te organiseren voor professionals van 

wijkteams en zorgverleners. Alcohol, drugs, gokken en gamen vormen bij verslaving 

een groot risico voor jongeren. Om deze risico's goed bij jongeren onder de 

aandacht te brengen, wordt de inzet van ervaringsdeskundigen scholen en 

sportverenigingen ondersteund. Verder komt er een onafhankelijk onderzoek naar 

zichtbare en onzichtbare prostitutie in Arnhem, inclusief de daaraan gerelateerde 

mensenhandel. Op basis van de resultaten van dit onderzoek wordt bepaald of een 

beleidswijziging of wijziging van de APV noodzakelijk is. Om prostituees die uit willen 

stappen, blijvend de gelegenheid te bieden, zal het programma “Next Step” op het 

huidige niveau gecontinueerd worden. 

 

Zorg 

Om optimale zorg te bieden vindt de coalitie het belangrijk dat de zorg aansluit bij 

de achtergrond en identiteit van het betreffende gezin. Er komt extra budget 

beschikbaar om om wijkteams te ondersteunen deze situaties goed te herkennen 

en zo passende zorg te bieden. 

 

Communicatie 

Besluiten van de gemeente kunnen grote impact kunnen hebben op de belangen 

van inwoners en bedrijven. Het zal lang niet altijd mogelijk zijn om iedereen tevreden 

te stellen. Desalniettemin wil de coalitie zich inzetten om met nog grotere 

zorgvuldigheid inwoners en bedrijven te informeren en betrekken bij voorgenomen 

besluiten. 

 

Rekenkamer 

De afspraak om het budget van de rekenkamer structureel met €100.000,- te 

verlagen is geschrapt. Een in te stellen raadswerkgroep wordt gevraagd een 

voorstel voor een rekenkamer uit te werken dat aansluit op het genomen besluit op 

2 november en die voldoet aan de voorgenomen nieuwe eisen van het Rijk en die 

in staat is kwalitatief goed onderzoek te verrichten. 

 

De SP-leden hebben op 10 november jl. ingestemd met het nieuwe akkoord. 

 

 

BEZUINIGING ARNHEMS BUSVERVOER AFGEREMD 

Sinds 1 januari gaat de provincie Gelderland over het busvervoer in de regio 

Arnhem-Nijmegen. De Rijksoverheid geeft de provincies steeds minder geld voor 

het openbaar vervoer. Daarom stelde de busvervoerder voor om vanaf december 

fors te bezuinigen op het busvervoer. SP-wethouder Alex Mink (verkeer) heeft de 

botte bezuinigingen weten te voorkomen: Arnhem krijgt er zelfs twee stadsbuslijnen 

bij. 

 Busvervoerder Breng wilde fors snijden in de buslijnen naar de noordwestelijke 

wijken, de Vogelwijk, Monnikenhuizen en Presikhaaf II/III. Maar door het ingrijpen 

van de wethouder blijven buslijnen 8 en 9 op de weg met nieuwe routes. In Klarendal 

keert de bus na 20 jaar weer terug en er komt een nieuwe buslijn die rijdt van het 

centraal station, via de Westervoortsedijk naar Presikhaaf II/III en IJsseloord II. 

 De komende maanden gaan de gemeente, provincie en busvervoerder aan de 

slag met de verdere toekomst van de bus in Arnhem. 



 

 

AAN DE SLAG MET STADSBLOKKEN-

MEINERSWIJK 

In de Gelderlander van 30 oktober verscheen onderstaande opinie van SP, 

D66 en CDA over Stadsblokken-Meinerswijk. 

 “We gaan de gebiedsvisie voor het uiterwaardengebied Stadsblokken-

Meinerswijk uitvoeren. Het wordt een gebied waar de natuur zich kan 

ontwikkelen en waar ruimte is voor recreatie. Ook cultuur krijgt in het gebied 

een plek. We willen dat het een Nationaal Park wordt. Dat vergt een lange 

voorbereiding, die we nu gaan starten.” staat in het coalitieakkoord. 

 Dat is nog steeds wat D66, SP en CDA voor ogen hebben met het gebied. 

Stadsblokken en vooral Meinerswijk moet een aaneengesloten gebied worden 

waar de natuur beschermd is en zich kan ontplooien. Dit biedt de kans om de 

gronden in het zuidelijk deel van Meinerswijk in publieke handen te krijgen. 

Hierop kunnen alle hekken en prikkeldraadversperringen worden verwijderd 

en ontstaat een aaneengesloten terrein. Dit terrein kunnen we dan de 

gewenste bescherming geven en er een nationaal park van proberen te 

maken. 

 Verder willen wij het industrieterrein Meinerswijk, gelegen in het meest 

noordelijke deel van het gebied, opruimen. Hier staan grote fabriekshallen van 

de voormalige steenfabriek. Ook is een heel groot deel van het terrein verhard. 

Door het verwijderen van de opstallen en de verharding is het mogelijk nog 

meer natuur te creëren en toe te voegen aan het uiterwaardennatuurgebied. 

Daarnaast liggen er een paar wensen rondom een recreatief en cultureel 

programma vast in de gebiedsvisie die een uitvoering moeten krijgen binnen 

het gebied. 

 Om deze ambities waar te maken zullen er ook opbrengsten gegenereerd 

moeten worden. Wanneer dit alles mogelijk is met het terugdringen van zoveel 

mogelijk verharding, dan heeft dat zeker onze voorkeur. We moeten echter wel 

reëel blijven en bezien hoe de verschillende ambities in een financieel 

haalbare en uitvoerbare gebiedsuitwerking samen komen. 

 De nieuwe eigenaar van de gronden KWP kan zonder instemming van de 

gemeente niet ontwikkelen, de gemeente kan zonder medewerking van KWP 

slechts een deel van haar plannen verwezenlijken. KWP kan wel het bedrijven-

terrein zoals het nu is tot in lengte van dagen exploiteren. Met alle nadelige 

gevolgen voor het gebied van dien. Wie hart heeft voor dit gebied zou dat niet 

moeten willen. Daarbij speelt tevens dat de gemeente dringend haar 

bestemmingsplan moet vernieuwen. Voor een deel van gebied is alleen nog 

een voorbereidingsbesluit geldend. 

 We hadden dit proces graag met GroenLinks verder willen doorlopen, 

echter de fractie van GroenLinks heeft er voor gekozen dit proces niet meer 

gezamenlijk aan te gaan. Een groen aaneengesloten Meinerswijk, waar 

iedereen van kan genieten zonder prikkeldraadversperringen en 

bedrijfshallen. Een ideaal wat alleen dichterbij kan worden gebracht door 

mensen die daar verantwoordelijkheid voor nemen, niet door hen die daar bij 

weglopen. 
HIER IS DE SP ARNHEM  

In verband met de distributie kunnen 

sommige activiteiten al geweest zijn. 

De actuele agenda is altijd te lezen 

op http://arnhem.sp.nl/agenda 

 

• 28 november  

Congres XXI 

• 10 december 

Manifestatie n.a.v. de Dag van de 

Rechten van de Mens  

• 13 januari 

SP-ledencafé / nieuwjaarsborrel  

Ontvang je de digitale versie van de Arnhem Linksaf al? Nee? Aanmelden kan via arnhemlinksaf@sp.nl. Wil je de digitale nieuwsbrief niet meer 

ontvangen? Stuur dan een mailtje naar arnhemlinksaf@sp.nl met als onderwerp: “opzeggen” en als inhoud je naam en e-mailadres. 

SP ARNHEM 

WENST IEDEREEN 

EEN FIJNE 

SINTERKLAASAVOND! 

ONAFHANKELIJKE 

CLIËNTONDERSTEUNING 

Gemeenten hebben sinds januari 

2015 de verantwoordelijkheid ge-

kregen voor jeugdhulp en onder-

steuning van kwetsbare inwoners. 

Op basis van de Wmo en 

Participatiewet is de gemeente 

verplicht gratis onafhankelijke cliënt-

ondersteuning voor de inwoners te 

organiseren en op grond van de 

jeugdwet een vertrouwenspersoon. 

 De cliëntondersteuner / vertrou-

wenspersoon geeft o.a. informatie, 

advies en ondersteuning bij de 

voorbereiding van een aanvraag, het 

indienen van een klacht en kan de 

inwoner ondersteunen bij het 

keukentafelgesprek. Daarom is het 

belangrijk dat inwoners hiervan op de 

hoogte zijn vóór het keukengesprek 

plaatsvindt, zodat zij zich goed 

kunnen voorbereiden. De gemeente 

Arnhem vermeld dit in de 

uitnodigingsbrief, echter zonder een 

telefoonnummer of naam van een 

organisatie te vermelden.  

 www.zodoenwehetinarnhem.nl 

vermeldt cliëntondersteuning als 

voorbereidingstip op het keuken-

tafelgesprek met uitleg over de 

functie en bereikbaarheid. Maar 

aangezien niet iedereen gebruik 

maakt van een computer, betekent 

dit dat mensen zonder computer 

minder goed geïnformeerd worden 

over de inzet van cliëntondersteuning 

dan de actieve internetspeurder. 

Mogelijk weet de doelgroep de 

ondersteuning niet goed te vinden. 

De SP heeft hierover vragen gesteld 

aan het college. 
 

Zie ook http://arnhem.sp.nl. 


